
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 13.03.2018  
 
Orienteringar: 
 
Presentasjon/musikkinnslag av Manger folkehøgskule. 
 
Utdanningsforbundet: Orientering om prioriterte sakar ved Turid Strømme, Utdanningsforbundet. 
 
Mobbeombodet, Mari-Kristine Morberg, orientering om deltaking i ordning med fylkesvise mobbeombod. 
(RS 13/18) 
 
I samband med PS 29/18 «Disponering av investeringsmidlar opplæringssektoren 2018» sette Emil 
Gadolin (A) på vegner av A, KrF, SP og SV fram slikt spørsmål/bestilling: 
 

«Utvalget ber om en presisering av hva administrasjonen mener ligger innenfor begrepet «større 
undervisningsutstyr. 
 
Utvalget ber om en avklaring på hvorvidt IT-utgifter bør finansieres over fellesutgifter eller 
gjennom denne potten.»  

 
Emil Gadolin (A) bad om følgjande:  
 

«Ber om at administrasjonen vurderer muligheten for oppstart av VG2 Reiseliv ved Voss Gymnas 
fram mot klassesaken i høst og hvilke eventuelle konsekvenser dette kan ha for tilbodsstrukturen i 
Voss/Hardanger-regionen for øvrig.» 

 
 
Alexander Fosse Andersen (SP) bad om fylgjande: 
 

«Ber om at eigedomsseksjonen kjem på eit utvalsmøte for å informere om status/framdrift for ny 
vidaregåande skule i Kvam.» 

 
 


